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Vážení členové akademické obce,
vážené kolegyně a vážení kolegové,

minulý týden jsme se společně s rektory z ostatních uměleckých vysokých škol sešli v Praze s ministrem školství Mikulášem Bekem.
Završili jsme tak sérii letošních jednání, jejichž smyslem bylo napravit nedůstojné podhodnocení mezd na našich univerzitách. 
Výsledkem je, že kromě navýšení pro všechny vysoké školy (pro rok 2025 je to plus 4 miliardy) bude dvojnásobně podpořen Fond
umělecké činnosti (takže o 100 milionů) a vůbec poprvé jsme se reálně bavili o prolomení 4% hranice našeho podílu na celkové
částce pro vysoké školy. 

V půlce prosince budeme vědět víc. Systém financování veřejných vysokých škol je bohužel velmi nepřehledný, navíc dosud nejsou
známa všechna kritéria pro rozdělování prostředků v roce 2025. K navýšení mezd na JAMU v roce 2025 dojde a nyní pracujeme na
tom, abychom věděli co nejdříve, o kolik procent půjde. 
Jakmile to budeme vědět, obratem se to dozvíte. 

Malý dovětek: Když jsem šel poté na další jednání a čekal v Kafe DAMU, zjistil jsem, že v Divadle DISK se zrovna staví naše
Penthesilea ze Studia Marta. Představení se prý povedlo a Martin Františák (ale i další vzácní hosté) prý byli spokojeni. Gratuluji! 

 
MgA. Petr Michálek
rektor JAMU

Úvodník

foto z inscenace Penthesilea:  Martin Chmelík



Pozměňovací návrhy
V den, kdy jsem se vrátil z jednání s ministrem Bekem
proběhlo večer on-line zasedání České konference
rektorů. Předsednictvo nás informovalo i o aktuálním
stavu schvalovacího procesu pozměňovacích návrhů v
rámci novely Zákony o vysokých školách v Poslanecké
sněmovně. Bohužel jediné, co je možné nyní říci, a ani to
není zcela jisté, je, že třetí čtení Zákona proběhne 22.
listopadu. Způsob projednávání s reprezentacemi
vysokých škol nebyl úplně šťastný, proto bohužel všichni
trochu napjatě čekáme, co nakonec “projde” a co ne.
Má-li být účinnost některých novinek už od 1. ledna
2025, jde o čekání nejen napjaté, ale i značně nervózní. 



Tuto středu se v Divadle na Orlí zúčastním mimořádného
večera. Premiéra hned tří nových operních jednoaktovek
našich mladých tvůrců, uvedených v rámci festivalu Janáček
Brno 2024, slibuje skutečně nevšední zážitek. 

Echó a Narcis, Oliver a Tvorování – tři naprosto rozdílné
příběhy, které podle tiskové zprávy spojuje svěží hudební
jazyk, odvaha experimentovat a silná lidská témata. 
Vidím v naší laboratoři současných oper pod hlavičkou
Komorní opery a v tvůrčím spojování Hudební a Divadelní
fakulty velkou budoucnost.

Echó a Narcis, 
Oliver a Tvorování



Ve čtvrtek odlétám do Milána na 51. kongres AEC. Konference má
oficiálně tři témata: inovace, inkluze a interdisciplinarita. 
Pro JAMU je to však především příležitost potkat se osobně s
rektorkami a rektory univerzit, které jsou součásti aliance In.Tune.
Připomínám, že naším strategickým záměrem je stát se v budoucnu
členem tohoto týmu, protože nám to otevře dveře k výraznému
posílení spolupráce v Evropě. 

S pracovní skupinou jsme proto dopředu ladili koordinaci našich
schůzek. Za JAMU se konference kromě mé maličkosti účastní i Daniela
Peclová a především paní děkanka Willi, která je členkou předsednictva
AEC a od září také náš atašé pro začleňování JAMU do In.Tune.

Všechny cesty vedou do Milána

https://aec-music.eu/event/aec-congress-2024/programme-congress-2024/
https://intune-alliance.eu/


4. listopadu se uskutečnilo zasedání Akademického senátu JAMU. Zápis
z takřka tříhodinového jednání najdete zde. Program byl následující:

Poplatky za překročení dobu studia 1.
Informace z RVŠ a studentské komory RVŠ 2.
Schvalování Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování
profesorem 

3.

Schvalování střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025-2026 4.
Různé 5.

Předseda doc. Hroch mimo jiné informoval senát, že by bylo vhodné
realizovat volbu rektora ke konci letního semestru 2024/2025.

AS JAMU se usnesl

https://www.jamu.cz/jamu/organy-skoly/akademicky-senat/
https://is.jamu.cz/do/jamu/doc/5499/_sk_/as_jamu/zapisy_z_jednani/


Další vydání za 14 dnů

Napište přímo mně!

Zápisy z kolegia rektora v tomto i předešlém akademickém roce.

Zápisy z porad vedení.
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